
Zápis z 35. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 19.02.2025 
 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  17:00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  - 

Neomluveni: - 

Hosté: -  

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Financování mezd nepedagogických pracovníků MŠ Cvrček Strážkovice 

4. Zadávací podmínky oprava cesty Řevňovice 

5. Plán kulturních akcí do 30.06.2025 

6. Žádost o finanční příspěvek 

7. Služební list Policie ČR – obvodní oddělení Trhové Sviny 

8. Dopis senátora Tomáše Jirsy 

Doplněno: 

9. Došlé stížnosti 

10. Různé 

a) Návrh na změnu jednacího řádu obce Strážkovice 

b) Rozpočtová opatření 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Předsedající bylo navrženo doplnění programu o bod č. 9 - Došlé Stížnosti a panem Kubíkem 

o bod č. 10 Různé a) Návrh na změnu jednacího řádu obce Strážkovice a 10 b) Rozpočtová 

opatření 

 

 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

 



Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

15.01.2025. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1a: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 33 ze 

dne 15.01.2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo, 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

27.01.2025. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1b: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 34 ze 

dne 27.01.2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo, 

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Smlouvy o smlouvě budoucí  č. CB-

001030087199/003/PRO2 o zřízení věcného břemene pro EG.D, a.s., IČ. 28085400, na 

parcelách KN 1365/171, 1628/1 a 1629 a vše pro obec a kú Strážkovice, ve vlastnictví obce 

Strážkovice, za účelem zřízení umístění distribuční soustavy - kabel NN, název stavby: 

„Strážkovice ev. č. 143-NN “, za jednorázovou náhradu v celkové výši 10.700,- Kč. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí 

Halamové uzavřít Smlouvu o smlouvě budoucí č. CB-001030087199/003/PRO2 o zřízení 

věcného břemene pro EG.D, a.s., IČ. 28085400, na parcelách KN 1365/171, 1628/1 a 1629 a 

vše pro obec a kú Strážkovice, ve vlastnictví obce Strážkovice, za účelem zřízení umístění 

distribuční soustavy - kabel NN 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí  č. CB-

001030087199/003/PRO2 o zřízení věcného břemene pro EG.D, a.s., IČ. 28085400, na 

parcelách KN 1365/171, 1628/1 a 1629 a vše pro obec a kú Strážkovice, ve vlastnictví obce 

Strážkovice, za účelem zřízení umístění distribuční soustavy - kabel NN, název stavby: 

„Strážkovice ev. č. 143-NN “, za jednorázovou náhradu v celkové výši 10.700,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman,  

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo  

Usnesení bylo přijato  

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Smlouvu o 

smlouvě budoucí  č. CB-001030087199/003/PRO2 o zřízení věcného břemene pro EG.D, a.s., 

IČ. 28085400, na parcelách KN 1365/171, 1628/1 a 1629 a vše pro obec a kú Strážkovice, ve 

vlastnictví obce Strážkovice, za účelem zřízení umístění distribuční soustavy - kabel NN, 

název stavby: „Strážkovice ev. č. 143-NN “, za jednorázovou náhradu v celkové výši 10.700,- 

Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman,  

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

 
Bod 3. programu: Financování mezd nepedagogických pracovníků MŠ Cvrček 

Strážkovice 

Starostka obce pí Halamová předložila zastupitelstvu žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice 

pí Evy Svitákové o dofinancování mzdy uklízečky mateřské školy Cvrček Strážkovice – 

příspěvkové organizace obce Strážkovice z rozpočtu obce částkou 62.967,44 Kč s úvazkem 

0,52 od 01.01.2025 do 31.08.2025. Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 



Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo schvaluje žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice pí Evy 

Svitákové o dofinancování mzdy uklízečky mateřské školy Cvrček Strážkovice – příspěvkové 

organizace obce Strážkovice z rozpočtu obce částkou 62.967,44 Kč s úvazkem 0,52 od 

01.01.2025 do 31.08.2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 4. programu: Zadávací podmínky oprava účelové komunikace Řevňovice 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh zadávacích podmínek k podání nabídek na 

veřejnou zakázku malého rozsahu na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“ na části 

pozemku 1604/1 pro obec a kú Strážkovice, ve vlastnictví obce Strážkovice, dle výzvy 

k podání nabídek na veřejnou zakázku malého rozsahu viz příloha č. 1 tohoto zápisu. Termín 

podání nabídek do 17.03.2025 do 14:30 hod. Doba plnění  od 01.05.2025 do 31.10.2025. 

Zastupitelstvo výzvu na podání nabídek projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje výzvu na podání nabídek na veřejnou zakázku 

malého rozsahu na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“ na části pozemku 1604/1 

pro obec a kú Strážkovice, ve vlastnictví obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: p. Šíma, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 5. programu: Plánování kulturních akcí obce do 30.06.2025 

Předsedající předala slovo předsedkyni Kulturní a sociální komise pí Šobrové. Paní Šobrová 

informovala o plánovaných akcích pořádaných obcí Strážkovice: 

Únor/březen 2025 – Přednáška na téma šikany 

29.03.2025 – akce Ukliďme Česko 

18.04.2025 – Velikonoční radovánky 

23.05.2025 – Den matek – divadelní představení 

Červen 2025 – Den dětí 

Červen 2025 – Vítání léta – divadlo pro děti 

Červenec/srpen 2025 – Veřejné promítání  

Zastupitelstvo návrh plánovaných akcí projednalo a vzalo na vědomí. Paní Šobrová 

zaregistruje akci Ukliďme Česko na stránkách pořadatele a paní starostka zajistí odvoz 

sesbíraných odpadů. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí plán kulturních akcí obce Strážkovice do 

30.06.2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 6. programu: Žádost o finanční příspěvek 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost o finanční příspěvek Společnosti pro ranou péči, 

pobočka České Budějovice na rok 2025 ve výši 10.000,- Kč na činnost terénní služby. 

Zastupitelstvo žádost projednalo a neschválilo. 



Návrh usnesení 6a: Zastupitelstvo schvaluje žádost o finanční příspěvek Společnosti pro 

ranou péči, pobočka České Budějovice na rok 2025 ve výši 10.000,- Kč na činnost terénní 

služby. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: pí Halamová, p. Kolář, Zdržel se: p. Šíma, 

p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, pí Šobrová. 

Usnesení nebylo přijato 

 
 
Bod 7. programu: Služební list Policie ČR – obvodní oddělení Trhové Sviny 

Předsedající předložila zastupitelstvu Služební list Policie ČR, OOP Trhové Sviny týkající se 

zhodnocení bezpečnostní situace služebního obvodu OOP Trhové Sviny “Strážkovice“ za rok 

2024. Zastupitelstvo Služební list projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí Služební list Policie ČR, OOP Trhové Sviny 

týkající se zhodnocení bezpečnostní situace služebního obvodu OOP Trhové Sviny 

“Strážkovice“ za rok 2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 8. programu: Dopis senátora Tomáše Jirsy 

Předsedající předložila zastupitelstvu dopis senátora za náš volební obvod - Ing. Tomáše 

Jirsy. Pan senátor v dopise informuje o své senátorské činnosti za uplynulý rok. Zastupitelstvo 

dopis projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 8: Zastupitelstvo bere na vědomí dopis senátora za náš volební obvod - Ing. 

Tomáše Jirsy o své senátorské činnosti za uplynulý rok. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Bod 9. programu: Došlé stížnosti 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu došlé stížnosti paní Kateřiny Hrubé a paní Jany 

Kociánové na veřejný projev ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové, 

který se uskutečnil dne 15.01.2025 během zasedání zastupitelstva obce na obecním 

úřadu za přítomnosti členů zastupitelstva i široké veřejnosti. Během projevu paní 

ředitelky došlo k údajnému zveřejnění citlivých údajů, včetně jmen zákonných 

zástupců a dalších citlivých informací týkajících se i zdravotního stavu dítěte, které 

v období 01/2023-08/2024 navštěvovalo mateřskou školu. Dále paní ředitelka MŠ 

údajně nepodloženě obvinila z porušení zákona a ze spiknutí proti její osobě ze strany 

rodiny stěžovatelek ve spolupráci s další nejmenovanou rodinou žijící v obci 

Strážkovice. Obě stížnosti byly totožné. Stěžovatelky požadují prošetření celé situace, 

vysvětlení a omluvu ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice. Zastupitelstvo stížnosti 

projednalo a vzalo na vědomí. Dále předsedající navrhla, aby se paní ředitelka MŠ 

Cvrček Strážkovice pí Svitáková k uvedené stížnosti vyjádřila v termínu do příštího 

zastupitelstva. Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové požádat ředitelku MŠ 

Cvrček Strážkovice pí Svitákovou o vyjádření k uvedeným stížnostem v termínu do 

příštího zastupitelstva. 

Návrh usnesení 9a1: Zastupitelstvo bere na vědomí stížnosti paní Kateřiny Hrubé a paní Jany 

Kociánové na veřejný projev ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové, který se 



uskutečnil dne 15.01.2025 během zasedání zastupitelstva obce na obecním úřadu za 

přítomnosti členů zastupitelstva i široké veřejnosti. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9a2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce Strážkovice požádat paní ředitelku 

MŠ Cvrček Strážkovice pí Svitákovou o vyjádření ke stížnostem paní Hrubé a paní 

Kociánové na veřejný projev ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové, který se 

uskutečnil dne 15.01.2025 během zasedání zastupitelstva obce na obecním úřadu za 

přítomnosti členů zastupitelstva i široké veřejnosti v termínu do příštího zastupitelstva. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu stížnost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice paní 

Evy Svitákové na členy zastupitelstva obce Strážkovice p. Ing. Pečmana, p. Ing. 

Kubíka, pí Bc. Šobrovou a p. Kroupu na zasahování do kompetencí ředitelky mateřské 

školy, do pracovněprávních vztahů MŠ, zasahování do pedagogické činnosti, 

zasahování do jmenování členů inventarizační komise, obvinění z nepořádku v MŠ, 

což je paní ředitelkou považováno za obvinění z krádeže, ohledně inventury v MŠ, 

obvinění z neprokazatelného účetnictví MŠ (položky v rozpočtu) a vyhrožování 

starostce obce ohledně zveřejněných informací z mateřské školy. Zastupitelstvo 

stížnost projednalo a ukládá jmenovaným členům zastupitelstva se písemně vyjádřit 

k podané stížnosti v termínu do příštího zastupitelstva.  

Závěrem tohoto bodu bylo panem Pavlem Kolářem ml. předloženo Čestné prohlášení 

rodičů nezletilých dětí navštěvujících Mateřskou školu Cvrček Strážkovice jako 

podpora vedení mateřské školy, pedagogického sboru, spokojenosti dětí i rodičů. 

Nesouhlas s pokusem o podkopání autority vedení. Ochranu řádného průběhu výchovy 

a vzdělávání a čestným prohlášením podepsaných rodičů, kteří jsou přesvědčeni o 

kvalitním a kompetentním vedení MŠ, které zajišťuje harmonický rozvoj nezletilých 

dětí. Podepsaní rodiče stojí za současným vedením i pedagogického sboru a žádají, 

aby jejich profesionální úsilí bylo respektováno a podporováno. 

Návrh usnesení 9b1: Zastupitelstvo bere na vědomí stížnost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice 

paní Evy Svitákové na členy zastupitelstva obce Strážkovice p. Ing. Pečmana, p. Ing. Kubíka, 

pí Bc. Šobrovou a p. Kroupu na zasahování do kompetencí ředitelky mateřské školy. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b2: Zastupitelstvo ukládá p. Ing. Pečmanovi, p. Ing. Kubíkovi, pí Bc. 

Šobrové a p. Kroupovi písemně se vyjádřit ke stížnosti na zasahování do kompetencí ředitelky 

mateřské školy v termínu do příštího zastupitelstva. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 10. programu: Různé 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu požadavek p. Ing. Kubíka na změnu Jednacího 

řádu zastupitelstva obce Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá 

starostce obce předložit návrh změny Jednacího řádu zastupitelstva obce Strážkovice 

zpracovaný všemi zastupiteli v termínu do příštího zastupitelstva 



Návrh usnesení 10a: Zastupitelstvo ukládá starostce obce předložit návrh změny Jednacího 

řádu zastupitelstva obce Strážkovice v termínu do příštího zastupitelstva. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu požadavek p. Ing. Kubíka na konzultaci 

rozpočtových opatření prováděných starostkou obce, která jsou v její kompetenci s 

předsedou finančního výboru p. Kubíkem a místostarostou p. Pečmanem před jejich 

vyhotovením. Zastupitelstvo návrh projednalo a vzalo na vědomí 

Návrh usnesení 10b: Zastupitelstvo bere na vědomí požadavek p. Ing. Kubíka na konzultaci 

rozpočtových opatření prováděných starostkou obce se starostkou obce před jejich 

vyhotovením. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila.  

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17.38 hodin  

 

 
 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


